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Szeretettel köszöntök minden választópolgárt!  
Megyeri Juditnak hívnak, születésemtől e városban élek, 
természetes, hogy kötődöm hozzá és vele együtt az itt lakók 
nagy részét is kedves ismerősként üdvözlöm. Alapfokú 
iskoláimat itthon, a középiskolát Vácott végeztem el. 
Diplomát szereztem a Kaposvári Tanítóképző Főiskolán és 
az Esztergomi Vitéz János Tanítóképzőben, az Eötvös 
Lóránd Tudományegyetemen és a Budapesti Műszaki Egye-
temen.  Jelenleg iskolaigazgatóként dolgozom. Munkámban 
és döntéseim során mindig fontosnak tartottam, hogy az rám 
bízott emberek érdekei és szükségletei előtérbe kerüljenek.  
Faluban nőttem fel, most pedig városban élek, de a 
lakhelyem nem változott. Az évek során sok fejlesztés 
valósult meg, de természetesen a világot látva sok hasznos 

kezdeményezést láttam, melyek a polgárok jóllétét növelték. Azt szeretném, hogy nálunk is 
így legyen! 

• Bölcsődénk, óvodánk, általános iskolánk van, de az egyre népszerűbb középiskolát 
sajnos elengedtük. Teljesen más hangulata van egy városnak, ahol van középiskola, 
mi szinte elveszítjük ezt a szabad és színes korosztályt. Szorgalmaznám visszahozni 
településünkre a diákéletet, ezen a szinten is. A felnőtteknek munkalehetőség adódik 
a környéken, de sajnos az idős korosztályra nem gondoltunk eddig. A nagy családok 
felbomlásával sok az egyedül élő szépkorú, nekik nagy biztonságot adna egy idősek 
otthona. … és a házi kedvencekről, a kutyákról se feledkezzünk meg. Tudjuk, hogy a 
szabályozás úgy szól, hogy csak pórázon lehet még erdőben is vezetni az ebeket. 
Kutyaiskolát már láttam a négyszázason, de egy biztonságos kutyafuttatót nagyon 
kevés ráfordítással meg lehetne valósítani.  

• A klímaváltozás sokunkból előhívta a környezettudatosságot a város vezetése is 
segítette a családi házban élőket komposztáló edényekkel, de a lakótelepen élőknek 
is keletkezik olyan hulladéka, amelyet újrahasznosítva a magunk hasznára 
fordíthatnánk. Egy központi komposztáló és ágdaráló elláthatná a balkonládákat, de a 
közparkokba is kerülhetne az itt előállított komposztból és mulcsból. Erre épülhetne 
egy közösségi kert is, magaságyásokkal. … és itt mindig előkerül a pedagógus énem, 
mert bizony a jövő nemzedéket is itt tudnánk megtanítani arra, amit nagyszüleink 
még tudtak, de mi már elfelejtettünk.  

• A „Covid” óta sok ember gondolkodása megváltozott, egészségtudatosabbá vált. 
Országszerte egyre többen járják az erdőt, kerekeznek bicikliutakon. Ezen a téren is 
lehetne fejlesztéseket megvalósítani városunkban, vagy közreműködve a szomszé-
dos településekkel. Tanösvény kialakítása a Jászteleki erdőben. Helytörténeti és 
természettudományos állomásokkal, természetes anyagokból kialakított ügyességi 
játékokkal, pihenőhelyekkel a családok, óvodás és iskolás csoportok számára 
kellemes időtöltést, izgalmas kalandokat nyújtana. A turizmus fellendítésére a volt 
vasút nyomvonalán a szomszédos falvakkal összefogva kerékpárutat tudnánk 
kialakítani Romhánytól Diósjenőig. Kellemes, biztonságos hétvégi időtöltése lehetne 
a családoknak a „kétkerekes” kirándulás.  

• Az egészségtudatossághoz hozzátartozik az is, hogy szűrővizsgálatokon vehessünk 
részt, ha megbetegszünk szakszerű és gyors ellátásban részesüljünk. Jelenleg az 
Egészségügyi Központba időpontot kérni szinte lehetetlen. Személyesen hosszú 
percekig tart kiállni a sort, a telefont pedig szinte sosem veszik fel. Elengedhetetlen, 
hogy kialakítsuk az online bejelentkezési rendszert! … és a legfontosabb, hogy előre 
menjünk, ne hátra, a járási székhelyre, vagyis Rétságra visszaállítani az orvosi 
ügyeletet! 

A bemutatkozásomból is olvashatták, hogy kritikusan és szabadon gondolkodom, ezért 
számomra csak a független jelöltként való indulás volt elfogadható. 
De nyitott vagyok, hiszek a konstruktív együttműködésben és tudom, hogy csak így lehet 
hasznos dolgokat megvalósítani. 


